“中国元素”中国平面设计展布展说明

The Exhibits and the Installation Instructions

展品及布展说明

1、展品说明

1） 作品数量：150件（清单附后）；

2） 分为海报、标志、包装、VI识别、奥运等五个类别； 

3） 展品分为A、B两组(A包含B)，每组都包括全部类别的作品。可根据不同大小的场地灵活组合，场地较小时可单独展出B组，场地足够时则可展出全部A组作品；

4） 作品同时以两种方式进行编号分组。第一种：全部作品统编为A1—A150号；第二种：其中在A1—A150号作品中，又选出B组展品：B1—B75；

5） 布展可按编号顺序陈列作品。

2、 展品装箱单：

1号箱：A1——30号作品

2号箱：A31——60号作品

3号箱：A61——89和97号作品

4号箱：A98、99、100、101、102、103、104、105、106、107、108、109、110、111、112、113、114、124、125、126、127、128、129、130、131、132、133、134、135、136    共30件作品

5号箱：A90、91、92、93、94、95、96、115、116、117、118、119、120、121、122、123、137、138、139、140、141、142、143、144、145、146、147、148、149、150     共30件作品

 6号箱：展览前言架边框、前言安装工具（安装示意图附后）, 及展品标签、泥胶、光盘一张（包括请柬、开幕式背景板、展览海报、展览宣传广告牌、展览标志设计稿样，请妥善保存，根据需要，展览宣传资料在当地进行制作）

7号箱：展览前言板

3、 展品展开方式：

展出作品采用中国传统轴画装裱方式，在撤展和布展的时候一定要轻拿轻放，请勿磕碰；撤展时，每幅轴式作品需卷紧，以防因松软留下折痕；如果一旦发现作品有折痕，可以使用低温熨斗熨平。

4、 展品标签粘贴方式：

作品标签为双色板雕刻而成，用小块泥胶（6号展箱内）粘贴标签4角，粘在展墙或展板上即可，泥胶不会对墙体和展墙造成损坏。展览结束后，撤展人员将每块标签后的泥胶取下和成一体，放入6号展箱内，以供下一展地继续使用。

注：此套展品为巡展使用，故烦请使馆官员及当地工作人员在撤展时按原装箱清单对号装箱，保持展品及附件的完好。感谢合作！

5、 前言台安装说明图：
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The Exhibits and the Installation Instructions

1. Exhibits

1.1 The Quantity: 150 Pieces (The Checklist Attached);

1.2 Include Posters, Logos, Packaging, VI, and the designs for the Olympic Games;

1.3 The works are grouped as A and B, A containing B. Each group contains the works of all the categories. It offers the flexibility for display in large or small venues. Group B is appropriate for a small space, while group A is for a sufficient space;

1.4 The works are numbered in two ways at the same time. The first: all the works are numbered from A1 through A150; the second: from A1 to A150, the group B is selected, and is numbered as B1 to B75;

1.5 The actual display can be based on the serial order of the works.

2. The Crate List

Crate 1: A1-A30

Crate 2: A31-A60

Crate 3: A61-A89 and A97

Crate 4: A98、99、100、101、102、103、104、105、106、107、108、109、110、111、112、113、114、124、125、126、127、128、129、130、131、132、133、134、135、136, totaling 30 pieces

 Crate 5: A90、91、92、93、94、95、96、115、116、117、118、119、120、121、122、123、137、138、139、140、141、142、143、144、145、146、147、148、149、150, totaling 30 pieces

Crate 6: The frame of the exhibition foreword, the tools for its installation (the installation guide in graphic form attached), as well as the labels, reusable and removable adhesive, and a CD Rom containing the designs of invitation card, the background wall for the inauguration, poster, advertisement board, and exhibition logo. Please keep them well. The printing work can be done locally when needed.

Crate 7: The foreword panel

3. How to handle the exhibits

     The works are mounted in the form of the traditional Chinese scroll painting. The works should be handled carefully during the installation and de-installation. The works must be scrolled tightly when packing, to prevent from being folded. If there were folds on the works, irons could be used at low temperature.

4. How to fix the labels

     The labels are made by carving on double-color board. Use a little reusable adhesive (in crate 6) to tack the corners of the label to the wall or panel. The adhesive won’t cause any damage to the surface. After being used, the adhesive should be taken down and put together, and put back to crate 6 for being reused.

Notes: Since the exhibit is intended for traveling use, the works should be repacked exactly according to the original crate packing list, in order to keep the intactness of the works and the accessories. Thank you!

5. Installation guide of the exhibition foreword
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